
 

Datum: 2 juli 2022 

Fractie: CDA Gemert-Bakel  

(leden Erik Schoone, Rick van Kessel, Jos Bezemer) 

 

Betreft: Locatieonderzoek en -keuze Commanderij College Macropedius 

 

Geacht College van Gemert-Bakel, 

Op 30 juni jl. is in de Commissie Sociaal Domein een toelichting gegeven op een 

locatieonderzoek dat is uitgevoerd door Laride (in opdracht van Stichting Goed Wonen) en 

vervolgens dieper ingegaan op scenario 4 door het Commanderij College en V.V. Gemert. 

Een heldere toelichting. Uiteraard zijn er nog talloze inhoudelijke vragen te stellen, maar 

zoals ook al ter sprake kwam, moet nog veel blijken uit een haalbaarheidsstudie. Gezien de 

aard van de bijeenkomst, waarbij het vooral de bedoeling was vragen te stellen aan de 

afgevaardigden van de school en de voetbalvereniging, blijven desondanks toch nog een 

aantal vragen over aan het College.  

Daarbij bevestigen wij graag onze woorden in de commissie dat wij scenario 4 zeker niet als 

onwenselijk beschouwen, maar dat we wel graag zien dat we het juiste proces bewandelen 

om tot een keuze te komen. Het is immers een enorme uitgave voor onze gemeente. En 

gezien het strakke tijdspad dat het College wil bewandelen (vóór de begroting een principe 

locatiekeuze), zouden we dan ook snel richting geven aan de stappen die nog gezet moeten 

worden. Uiteindelijk moet voorop staan dat we trots zijn dat onze gemeente een dergelijke 

middelbare school heeft en willen we deze ook graag – in goede kwaliteit – behouden! 

1. Door in de Commissie zo diep in te zoomen op scenario 4 met daarbij onder andere 

sfeerbeelden, werd de indruk gewekt dat er al een keuze gemaakt is. Kunt u 

bevestigen dat er wel degelijk een open scenario uitwerking volgt waar ook de 

belangen en visie van de gemeente voldoende in is verwerkt?  

 

2. De vier uitgewerkte scenario’s door bureau Laride leken ons beperkt gezien de vele 

mogelijkheden in onze gemeente, als je toch overgaat tot nieuwbouw. Er werd in de 

Commissie door dhr. Bressers aangegeven dat er weldegelijk meerdere locaties de 

revue zijn gepasseerd in een ‘boven de kaart’-sessie met de gemeente. Kunt u 

aangeven welke locaties de revue zijn gepasseerd en waarom deze zijn afgevallen?  

Momenteel zien we dat kinderen uit Bakel, Milheeze en De Rips voornamelijk kiezen voor de 

middelbare scholen in Deurne of Helmond, terwijl het Commanderij College Macropedius 

zijn pijlen richt op kinderen uit Boekel, Erp en Beek en Donk.  

3. Aangezien we deze uitgave doen voor de hele gemeente, is er onderzocht of en zo ja 

hoe kinderen uit Bakel, Milheeze en De Rips meer aangetrokken kunnen worden?  

 



4. Kan de locatie van het nieuwe schoolgebouw hier een doorslaggevende factor in zijn 

en ten koste van wat (is het verlies aan andere aanwas dan te groot)?  

Naast de locatiekeuze hebben we onze zorg in de Commissie ook uitgesproken over het 

proces. Gezien het belang voor onze gemeente, ten aanzien van de locatie, in relatie tot 

sport en andere verenigingen en financieel, is de fractie van het CDA van mening dat de 

gemeente hier de regie moet hebben op het proces. Aangezien het bureau Laride opdracht 

heeft gekregen van Stichting Goed Wonen en de uitwerking van scenario 4 is gedaan door 

het Commanderij College, samen met V.V. Gemert, lijkt deze regie te ontbreken.  

5. Klopt onze constatering dat het College tot op heden op de achtergrond is gebleven 

met betrekking tot de onderzoeken t.a.v. het Commanderij College Macropedius en 

zo ja, waarom is hiervoor gekozen?  

 

6. Kunnen wij er vanuit gaan dat het College, nu er budget is gereserveerd in de 

kadernota en straks in de begroting, de regie samen met het Commanderij College 

oppakt en gezamenlijk komt tot het beste scenario?  

 

7. Door de opdrachtverlening aan Laride door Stichting Goed Wonen lijkt al 

voorgesorteerd te worden op het bouwen van woningen door Goed Wonen op het 

terrein van de huidige school. Hoewel dit (voor een deel van het terrein) denkbaar 

lijkt, is deze keuze al gemaakt?  

 

8. In de Commissie bleek ook dat de kosten voor accommodatie voor V.V. Gemert 

buiten de € 32 miljoen valt. In hoeverre is de gemeente verantwoordelijk voor de 

accommodatie van de voetbalvereniging en welke (onderhouds)budgetten zijn 

hieraan gekoppeld vanuit de begroting?  

Tot slot, was de berichtgeving in het Eindhovens Dagblad vrij resoluut: er komt een nieuwe 

sportcampus in Gemert. Onze gedachten gingen uit naar aanwonenden voor wie dit een 

verrassing moet zijn geweest en de sportverenigingen die gebruik maken van sporthal 2.  

9. Is inmiddels met aanwonenden gesproken over de plannen voor een nieuwe school 

en zo ja, hoe kijken zij hier tegenaan?  

 

10. Uit gesprekken hebben wij begrepen dat aanwonenden zich nu al zorgen maken over 

het verkeer, zeker i.r.t. de basisschool. Mogen wij erop vertrouwen dat het College 

bij de planvorming toeziet op de verkeersveiligheid en -afwikkeling?  

 

11. Is gesproken met sportverenigingen die gebruik maken van sporthal 2 en zo ja, hoe 

kijken zij aan tegen de plannen?  

 

Wij kijken uit naar uw beantwoording en ontvangen deze graag voor de behandeling van de 

Kadernota op 14 juli aanstaande.  

Namens het CDA, 

Rick van Kessel, Jos Bezemer en Erik Schoone 




